
Lastniki bi črpali iz Fotone
Skupščina Lah in Šešok bi višjo dividendo, odločil bo PDP
Ljubljana - Med 15 državni-
mi naložbami, predvidenimi za
prodajo, je tudi Fotona. Ta se
prodaja že dalj časa, izbor po-
tencialnih kupcev pa je zožen
na dva interesenta, in sicer gi-
braltarski sklad AAB in ameri-
ško družbo Technology4^e-
diclne. Sicer pa je proizvajalec
medicinskih laserjev pred
skupščino, na kateri bodo del-
ničarji odločali tudi o predlogu. _ . ■ ■ i« ■ i

Igorja Laha, da se za dividen-
de nameni skoraj ves bilančni
dobiček.

Nejc Gole

Uprava Fotone bo delničarjem na
skupščini, ki bo 2. julija, predla-
gala, da se za dividende nameni
395.000 evrov oziroma 0,60 evra
na delnico. Igor Lah pa je prek svo-
jega ciprskega podjetja G. I. Dakota
Investments Limited vložil naspro-
tni predlog, da se skoraj ves bilanč-
ni dobiček v višini treh milijonov
evrov uporabi za dividende. Delni-
čarji bi po tem predlogu dobili 4,55
evra na delnico. Po Lahovem mne-
nju poslovno-finančno stanje Foto-
ne dovoljuje, da se delničarjem iz-
plača večji del bilančnega dobička.
Z njim se strinja še en manjšinski
delničar Dušan Šešok, ki je dejal:
»Družba ni zadolžena in ima dovolj
akumuliranega dobička.«

Kako uspešen bo Lah s svojim
predlogom, je odvisno od držav-
ne družbe PDP. Ta ima v Fotoni
70,48-odstotni delež, medtem ko
imajo Lahova Dakota 11,8-odsto-
tni lastniški delež, Šešokova Iskra

10,4-odstotnega, vzajemni sklad
Infond PBGS 2,98-odstotnega,
mali delničarji pa preostanek. V
PDP nam niso razkrili, kako bodo
glasovali.

Predlog uprave in nadzornega
sveta glede višine dividend je bil
usklajen s PDP, je dejal predsednik
uprave Fotone Matjaž Lukač: »Dr-
žava je do zdaj vedno podpirala
vlaganja v razvoj, zato si ne morem
predstavljati, da bi PDP podprl na-
sprotni predlog.« Kot je pojasnil
Lukač, Fotona potrebuje denar za
rast; v prvih petih mesečin letoš
je dosegla 45-odstotno rast pro-
daje in 60-odstotno rast naročil.
Dermatološki program se je letos
povečal za četrtino, dentalni za
petino, Fotona pa prodira tudi z
novim programom, in sicer laserji
za ginekologijo. »Če bi bil podprt
nasprotni predlog, bi se Fotona
morala zadolžiti, zdaj pa smo eno
redkih podjetij, ki ni zadolženo,«

pravi Lukač. Fotona je lani ustva-
rila 18 milijonov evrov prometa in
711.000 evrov dobička.

Igor Lah predlaga tudi zamenja-
vo nadzornikov. Za člane nadzor-
nega sveta predlaga Jurija F. Tasiča,
Andrejo Cencelj, Tanjo Petročnik
in Dušana Šešoka. V obrazložitvi
nasprotnega predloga je zapisal,
da so sedanji nadzorniki in upra-
va premalo prizadevni za prodajo
podjetja. Tako Šešok kot Lah si že-
lita pospešiti prodajo Fotone, saj bi
se skupaj z deležem PDP prodajal
tudi njun delež. Naj 8m§niffl8, aH
Lah prodaja še eno uspešno podje-
tje, Steklarno Hrastnik.

Lukač meni, da je bila uprava
zelo kooperativna v prodajnem
postopku, saj je potencialnim inte-
resentom pripravila vse podatke za
skrbni pregled: »Želim si, da bi bila
Fotona čim prej prodana, saj bo si-
cer država ves prodajni postopek
začela znova.«
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